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Abstract (en)
[origin: US4556003A] The present invention is with respect to craft such as surfboards and more specially sailboards made up of a board body of
synthetic resin foam and with a synthetic resin shell and having fittings such as a daggerboard case, mast foot sleeves or sockets, connection points
for foot straps, skegs etc. The sailboard is made up of a base element having all the fittings on it. The top part of a skin-compatible, flexible light-
weight synthetic resin or plastic is fixed on the base element. All mechanical forces are taken up by the base element while the greater part of the
buoyant volume is formed by the top part. The top part may more specially be so designed that it may be taken off the base element and an other
one put in its place.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Surfbrett, insbesondere ein Windsurfbrett mit einem Brettkörper aus Kunststoffschaum und Kunststoff und mit dem
Brettkörper verbundenen Aggregaten wie einem Schwertkasten (5), Mastfußhülsen (4), Befestigungen (6) für Fußschlaufen (19), Finnen usw. Das
Windsurfbrett (1) besteht aus einem Bodenelement (2), welches sämtliche Aggregate (4-6) enthält. Mit dem Bodenelement (2) ist ein Oberteil (3)
aus einem hautfreundlichen flexiblen Leichtkunststoff verbunden. Sämtliche mechanischen Kräfte werden von dem Bodenelement (2) aufgenommen,
während der überwiegende Anteil des schwimmfähigen Volumens durch den Oberteil (3) gebildet werden. Bei bevorzugten Ausführungsformen kann
der Oberteil (3) auswechselbar mit dem Bodenelement (2) verbunden sein.
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